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Afgelopen week bereikte ons lokale berichtgeving over het Keizer Karel College dat ouders van leerlingen per 
brief heeft gewezen op het gebruik van synthetische wiet rondom de school. Hierin stelt het KKC o.a. dat de 
school niet de enige is die last heeft van synthetische wiet. Er wordt melding gemaakt van bevestiging van de 
gemeente dat het veel breder speelt en ook op andere plekken in Amstelveen voor problemen zorgt.  

Het gevaar van synthetische cannabis, ook wel bekend als Pluto, Spice of K2, ligt erin dat het meer impact kan 
hebben op het lichaam en de gemoedstoestand dan reguliere hasj of wiet. Zo kunnen na gebruik van zeer 
kleine hoeveelheden al evenwichtsstoornissen, angst, paranoia, hallucinaties en hartritmestoornissen 
optreden, aldus het Trimbos Instituut. Daarnaast kan het middel door middel van vapes worden gebruikt en 
heeft het niet de herkenbare geur waardoor gebruik ervan niet meteen opvalt in de omgeving. De 
minimumleeeftijd voor het gebruik van vapes is 18 jaar, maar helaas zien we al veel gebruik onder middelbare 
scholieren. 

Het bericht dat dit probleem blijkbaar zulke verontrustende vormen aanneemt in Amstelveen baart de VVD 
veel zorgen. Daarom hebben wij de volgende vragen aan het college: 

1. Kunt u bevestigen dat de problematiek van synthetische cannabis inderdaad breed speelt in de 
gemeente en op dit moment voor meerdere plekken in Amstelveen voor problemen zorgt? 

2. Wat zijn de cijfers m.b.t. handel, productie en bezit van synthetische cannabis in onze regio en 
gemeente en hoe verhouden die zich tot de landelijke statistieken? 

3. Op welke manier worden onze jeugd en ouders geïnformeerd en beschermd tegen deze nieuwe 
verraderlijke vorm van drugs?  

4. Wordt er op het vlak van educatie en preventie samengewerkt tussen scholen en de gemeente 
specifiek m.b.t. de ontwikkelingen met deze nieuwe drugs? 

5. Is er al gerichte handhaving op gebruik en handel van deze vapes met synthetische cannabis door 
minderjarigen, op scholen en/of in de publieke ruimte? Zo ja, op welke wijze? 

 

 

 


